

Un Winding Direction ←

Rx Only

Dolutegravir, Emtricitabine and Tenofovir Alafenamide Tablets

Comprimés de Dolutegravir, Emtricitabine et Fumarate de Ténofovir alafenamide

50 mg/ 200 mg/ 25 mg

POM | Schedule 2 | NS2 | PP

30 Tablets / Comprimés

 LAURUS Labs

Each film coated tablet contains: 50 mg of dolutegravir (equivalent to 52.6 mg of dolutegravir sodium), 200 mg of emtricitabine, and 25 mg of tenofovir alafenamide (equivalent to 28.0 mg of tenofovir alafenamide fumarate). **Usual Dosage:** See package insert for Dosage and Administration. Store below 30°C (86°F). This package is child-resistant. Store and dispense in original bottle, protect from moisture, and keep bottle tightly closed. Do not remove desiccant. Keep out of the reach of children. **Note to Pharmacist: Do not cover ALERT box with pharmacy label.**

ALERT: Find out about medicines that should NOT be taken with Dolutegravir, Emtricitabine and Tenofovir Alafenamide Tablets

Chaque comprimé pelliculé contient: 50 mg de dolutégravir (équivalent à 52,6 mg de dolutégravir sodique), 200 mg d'emtricitabine, et 25 mg d'alafenamide de ténofovir (équivalent à 28,0 mg de fumarate d'alafenamide de ténofovir). **Poseologie habituelle:** Voir la notice pour la posologie et l'administration. Magasin au-dessous de 30°C (86°F). Ce pack est résistant aux enfants. Conserver et distribuer dans la bouteille d'origine, protéger de l'humidité et garder la bouteille bien fermée. Ne pas enlever le désiccant. Garder ce médicament ainsi que les autres hors de la portée des enfants. **Note du pharmacien: Ne couvrez pas la boîte d'ALERTE avec l'étiquette de la pharmacie.**

ALERTE: Renseignez-vous sur les médicaments qui ne doivent PAS être pris avec le Dolutegravir, Emtricitabine et ténofovir Alafenamide en comprimés.

This product has been produced under licences from Gilead Sciences, Inc., Medicines Patent Pool and VIV Healthcare

This product is not authorized for supply into the Private Market

Any other use is not authorized

Mfg. Lic. No./Lic. Fab. No.: 16/VSP/AP/2015/F&B/CC

Mfg. by / Fab. par:

M/s. Laurus Labs Limited (Unit-II),

Plot No. 19, 20 & 21, Western Sector, APSEZ, Gunjigalpet Village, Rambilli Mandal, Anakapalli District-531011, Andhra Pradesh, India.

Z800000

To insert attached date
Remember to use pharmacy
UDI 1/1 Label

45 x 15 mm



Unvarnished Zone
45 x 15 mm

Over Printing (instructions for reference)	
General Printing	LEFT XXXXXXXX MFG MMYY YYYY EXP MMYY YYYY
Serialization Printing	201516 APSEZ MFG LEFT MMYY YYYY EXP LEFT MMYY YYYY S/N Serial number (86) as per customer or country requirements

Dimensions: 110 x 40 mm

Colors:

- Pantone 326 C
- Pantone 2627 C
- Pantone 368 C
- Pantone 485 C
- Black
- P 7668 C
- P 1575 C

Unvarnish area
(size 45x15 mm)